
P r o t o k ó ł Nr 3/23

posiedzenia Komisji Techniczno - Inwestycyjnej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego

odbytego w dniu 24 maja 2023 roku

Obecnych na posiedzeniu było 4 radnych (zgodnie z listą obecności). W posiedzeniu uczestniczy: 
p. Marek Ignatowski – Prezes Spółdzielni Socjalnej „Kujawianka”,
p. Mieczysław Kolodziej – W-ce Prezes Spółdzielni Socjalnej „Kujawianka”,
p. Tomasz Kozłowski – Z-ca Burmistrza Miasta,
p. J. Erwiński – Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków,
p. Ireneusz Żurawski – Naczelnik GR. 

Otwarcia posiedzenia dokonał p. J. Zwierzchowski który po powitaniu przybyłych i stwierdzeniu
prawomocności obrad, zaproponował przyjęcie następującego porządku :
1) Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie porządku posiedzenia.
3) Zapoznanie się z działalnością Spółdzielni Socjalnej „Kujawianka”.
4) Zaopiniowanie projektów uchwał przedłożonych na LXIII sesję Rady Miejskiej.
5) Sprawy bieżące.

Do pkt 2

Komisja (4 – za; jednogł.) przyjęła porządek obrad.

Do pkt 3

Komisja  (4 – za; jednogł.)  przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Do pkt. 3 

Komisja  zapoznała  się  z  funkcjonowaniem  i  sprawozdaniami  finansowymi  Spółdzielni
Socjalnej „Kujawianka” oraz ewentualnej współpracy w dziedzinie : parkingi, zieleń miejska
z Urzędem Miejskim. 

Do pkt. 4 

Komisja  (3  głosami  –  za;  jednogł.)  pozytywnie  zaopiniowała  przedłużenie  najmu
dotychczasowemu  najemcy  pomieszczenia  gospodarczego  położonej  przy  ul.  Wojska
Polskiego 2 na kolejne 3 lata.

Komisja  (3  głosami  –  za;  jednogł.)  pozytywnie  zaopiniowała   przedłużenie  dzierżawy  na
kolejne 3 lata dotychczasowemu dzierżawcy działki nr 1750 położonej przy ul. Słowackiego 8
(z przeznaczeniem pod garaż).



Komisja (2 głosami – za,  1 – przeciw) pozytywnie zaopiniowała wydzierżawienie w formie
bezprzetargowej  działki  1116  o  pow.  0,06  ha położonej  przy  ul.  Narutowicza  Wspólnocie
Mieszkaniowej „Narutowicza 13”.

Komisja wnosi do Burmistrza Miasta o sporządzenie kalkulacji kosztów zakupu gruntu pod
chodnik przy ul. Akacjowej  (dz.nr. 9, 9a,9b; 4 – głosy za). 

Komisja  (4  głosami  –  za;  jednogł.)  pozytywnie  zaopiniowała  przedłużenie  najmu  lokalu
położonego przy ul. Słowackiego 11 na okres kolejnych 3 lat dotychczasowemu najemcy.

Komisja nie wydała opinii w sprawie umowy użyczenia działki nr 2466 przy. ul. Sikorskiego
MZKS   „Orlęta”.  Komisja  wyda  opinię  w  późniejszym  terminie,  po  zapoznaniu  się  z
informacją o stanie Klubu. 

Przewodniczący Komisji

Jacek Zwierzchowski


